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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Ministers van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid en van Infrastructuur en Waterstaat over dat Schiphol 
Deliveroo inzet voor bezorging aan de gate (ingezonden 22 februari 2018). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Schiphol zet Deliveroo in voor bezorging aan de gate»?1 

Vraag 2
Wat is de reden dat Schiphol juist met het bedrijf Deliveroo, en niet met 
andere bezorgdiensten, een samenwerking aangaat? 

Vraag 3
Vindt u het wenselijk dat het staatsbedrijf Schiphol een samenwerking met 
Deliveroo aangaat terwijl de meerderheid van de Kamer vragen heeft over de 
constructie die Deliveroo hanteert voor haar medewerkers? 

Vraag 4
Wat zijn de mogelijke consequenties als blijkt dat Deliveroo, volgens de 
Belastingdienst, een «kwaadwillende» is en haar bedrijfsmodel met zelfstandi-
gen moet opgeven? 

Vraag 5
Bent u van mening dat Schiphol, als staatsbedrijf, een voorbeeldfunctie heeft 
ook als het gaat om werknemers bij samenwerkingspartners? 

Vraag 6
Bent u daarom bereid om in gesprek te gaan met de directie van Schiphol 
om deze samenwerking met Deliveroo te bespreken?

1 https://www.emerce.nl/nieuws/schiphol-zet-deliveroo-bezorging-gate

 
 
 
 
kv-tk-2018Z03220
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


